
P R O T O K Ó Ł    Nr  II/10
z  Sesji Rady Gminy Szczytniki ,

odbytej w dniu 13 grudnia 2010 r.
w sali posiedzeń Urzędu Gminy

W sesji  udział  wzięło  15  radnych  według  załączonej  listy  obecności,    wójt  Pan 
Mirosław  Juszczak  i  nowo  wybrany  wójt  Pan  Marek  Albrecht,    Skarbnik  Gminy  Pani 
Małgorzata Bloch.
Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Wydanie wybranemu wójtowi  zaświadczenia o wyborze.
4. Złożenie ślubowania przez Wójta.
5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta.
6. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
7. Interpelacje.
8. Omówienie sprawy podatku rolnego na 2011 r. (średnia cena skupu żyta wyniosła 37,64 zł  

za dt)
9. Podjęcie uchwał w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych Komisji Rady.
10. Odpowiedzi na interpelacje.
11. Zapytania, wolne wnioski.
12. Zakończenie sesji.
Punkt 1 – Otwarcie sesji.

Otwarcia  Sesji  o  godz.  9.00  dokonał  Przewodniczący  Rady  Gminy  Szczytniki  Pan 
Andrzej Kupaj   i stwierdził, że na ogólny stan 15 radnych na sesję przybyło 15, zapewniając 
tym sam quorum wymagane dla prawomocności obradowania oraz podejmowanych uchwał. 
Punkt 2 – Ustalenie porządku obrad.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  o  zgłaszanie  ewentualnych   uwag,  propozycji  do 
porządku obrad.:

- radny Pan Zbigniew Karczewski – zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o p. 5 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski zgłosił  wniosek o rozpatrzenie  sprawy wynagrodzenia 
wójta po odpowiedziach na interpelacje,
Wobec braku dalszych uwag w sprawie porządku obrad Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie w/w wnioski w sprawie zmiany porządku dziennego. Głosowało 15 radnych, 
za  –  9,  wstrzymało  się  -  6.   Następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt  porządku  obrad  ze 
zmianami.

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie (głosowało 15 radnych ustaliła porządek obrad 
w brzmieniu jak niżej:
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Wydanie wybranemu wójtowi  zaświadczenia o wyborze.
4. Złożenie ślubowania przez Wójta.
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
6. Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.
7. Interpelacje.
8. Omówienie sprawy podatku rolnego na 2011 r. (średnia cena skupu żyta wyniosła 

37,64 zł  za dt)
9. Podjęcie uchwał w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych Komisji Rady.
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta.
11. Odpowiedzi na interpelacje.
12. Zapytania, wolne wnioski.
13. Zakończenie sesji.



Punkt 3 - Wydanie wybranemu wójtowi  zaświadczenia o wyborze.
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Szczytnikach Pani Barbara Olewicka  

w imieniu  Komisji  złożyła  życzenia  nowo wybranemu wójtowi  Panu Markowi  Albrechtowi 
i wręczyła mu zaświadczenie o wyborze.
Punkt 4 - Złożenie ślubowania przez Wójta.

Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Kupaj  poinformował   zebranych,  że  objęcie 
obowiązków przez wójta następuje z chwilą złożenia wobec rady gminy ślubowania. Poprosił 
wszystkich zebranych o powstanie.  Zwrócił  się do wybranego wójta Pana Marka Albrechta  
o  złożenie  ślubowania  o  treści  ustalonej  w art.  29a  ust.  1  ustawy z  dnia  8  marca  1990 r.  
o samorządzie gminnym. 

Wybrany Wójt Gminy Szczytniki Pan Marek Albrecht wobec Rady Gminy Szczytniki (w 
obecności  15  radnych)  złożył  ślubowanie  o  następującej  treści:  „Obejmując  urząd  wójta, 
uroczyście  ślubuję,  że  dochowam wierności  prawu,  a  powierzony mi  urząd sprawował  będę 
tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Przewodniczący Rady ogłosił objęcie obowiązków Wójta Gminy Szczytniki przez Pana 
Marka Albrechta.
Punkt 5 - Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

- radny Pan Zbigniew Karczewski – stwierdził,  ze w p. 11 – zapytania i wolne wnioski 
pytając  ile  kosztowało  odśnieżanie  w  2010  r.  pytał  ile  Gmina  zapłaciła  prywatnym 
firmom za odśnieżanie i nie otrzymał odpowiedzi,

Wobec  braku  dalszych  uwag  w  sprawie  protokołu  Przewodniczący  Rady  zarządził 
głosowanie w sprawie przyjęcia protokołów.

Rada   Gminy  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  (głosowało  15  radnych)  dokonała 
przyjęcia protokółu z ostatniej sesji.

Następnie  Senator  RP  Pan  Piotr  Kaleta  pogratulował  Panu  Albrechtowi  wyboru  na 
stanowisko  Wójta  Gminy  Szczytniki,  złożył  życzenia.  Podziękował  byłemu  wójtowi  Panu 
Mirosławowi  Juszczakowi  za  długoletnią  pracę  dla  Gminy.  Jako  wzór  i  przykład  do 
naśladowania przez Pana Wójta wskazał bł. Matkę Teresę z Kalkuty.
Punkt 6 - Zapoznanie z korespondencją do Rady Gminy.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęła 
korespondencja.
Punkt 7 - Interpelacje.

- radna Pani Danuta Świątek -  stwierdziła, że w projekcie budżetu na 2011 r. nie planuje 
się środków na budowę wodociągu w Marchwaczu,

- radny Pan Zbigniew Karczewski – zapytał co dalej będzie z odśnieżaniem, stwierdził, że 
gminna koparko-spycharka to jeżdżąca  kupka złomu,  należy rozpatrzyć  zakup innego 
sprzętu,

- radny Pan Grzegorz Ostrowski – poinformował, że pług przy samochodzie OSP w Stawie 
jest za lekki, zwrócił się o rozważenie możliwości zakupu lepszego pługa celem poprawy 
odśnieżania gminy,

- radny Pan Piotr Zimny – poinformował, że pod Ośrodek Zdrowia w Iwanowicach karetka 
pogotowia  nie  ma  możliwości  podjazdu  blisko  pod  wejście,  chorych  z  ograniczoną 
możliwością poruszania się trzeba wnosić do karetki, ta sytuacja wymaga usprawnienia,

Punkt 8 - Omówienie sprawy podatku rolnego na 2011 r. (średnia cena skupu 
żyta wyniosła 37,64 zł  za dt)

Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że w projekcie  budżetu gminy 
na 2011 r. wpływy z podatku rolnego naliczono według stawki urzędowej tj. wg średniej ceny 
skupu żyta w wysokości 37,64 zł za kwintal i zaproponował utrzymanie tej stawki na 2011 r. 
Zwrócił się o zgłaszanie uwag i propozycji w powyższej sprawie.

- radny Pan Paweł  Domagała  – poinformował,  że  sprawa stawki  podatku rolnego była 
omawiana  na  posiedzeniu  Komisji  Rolnictwa,  zima  robi  figle,  są  ponoszone  duże 
wydatki  na  odśnieżanie,  poinformował,  że  proponuje  utrzymanie  urzędowej  stawki 
podatku rolnego,



- radny Pan Zbigniew Karczewski – zapytał co Pan Wójt sądzi o stawce podatku rolnego,
- Wójta pan Marek Albrecht – zwrócił się do Rady o utrzymanie stawki urzędowej, bo to 

jest już uwzględnione w projekcie budżetu, jeżeli będzie ciężka i długa zima to  będą 
poniesione duże wydatki na odśnieżanie,

- radny Pan Piotr Zimny – zapytał jak przedstawiała się sprawa obniżania stawki podatku 
rolnego w minionych latach,

- Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Kupaj  –  poinformował,  że  jak  urzędowo  była 
wyliczona wysoka średnia cena skupu żyta to Rada obniżała cenę skupu żyta dla celów 
naliczania podatku rolnego,
Wobec  braku  dalszych  uwag  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek 

utrzymania  stawki  podatku  rolnego  na  poziomie  urzędowym.  Rada  przyjęła  wniosek 
jednogłośnie (głosowało 15 radnych).
Punkt 9 - Podjęcie uchwał w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych 
Komisji Rady.

Radca  prawny  pan  Ireneusz  Guziński  poinformował,  że  Rada  Gminy  obligatoryjnie 
powołuje komisję rewizyjną, stałe komisje zgodnie ze statutem gminy w sposób jawny.
Przewodniczący Rady Pan Andrzej  Kupaj poinformował,  że Rada Gminy zgodnie z ustawa  
o  samorządzie  gminnym  oraz   Statutem  Gminy  Szczytniki  zobowiązana  jest  do  powołania 
trzyosobowej komisji rewizyjnej i zwrócił się o zgłaszanie kandydatur.

- radny Pan Roman Siciarek zgłosił kandydaturę radnej Pani Alicji Skrzybalskiej,
- radny Pan Tadeusz Buchwald zgłosił kandydaturę radnej Pani Danuty Świątek,
- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  zgłosiła  kandydaturę  radnego  Pana  Krzysztofa 

Zawadzkiego,
w/w kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do komisji rewizyjnej,

Wobec braku dalszych uwag i propozycji w powyższej sprawie Przewodniczący Rady 
zarządził głosowanie w sprawie powołania komisji rewizyjnej w składzie jak wyżej. W wyniku 
głosowania Rada Gminy jednogłośnie powołała Komisję Rewizyjną (głosowało 15 radnych)  
i podjęła Uchwałę Nr II/3/10

Przewodniczący  Rady zwrócił  się  do  Komisji  Rewizyjnej   o  odbycie  posiedzenia 
celem dokonania wyboru przewodniczącego komisji.

Po odbyciu posiedzenia Komisja Rewizyjna poinformowała Radę że na:
- Przewodniczącą Komisji wybrano radną Panią Danutę Świątek,

Następnie  Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  o  zgłaszanie  kandydatów  do 
sześcioosobowej  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska,  Gospodarki  Komunalnej, 
Porządku Publicznego, Usług i Handlu, Budżetu i Mienia Gminy.

- radny Pan Kazimierz Bączyk zgłosił kandydaturę radnego Pana Romana Siciarka,
- radna Pani Urszula Młynek zgłosiła kandydaturę radnego Pana Tadeusza Buchwalda,
- radny  Pan  Roman  Siciarek  zgłosił  kandydaturę  radnego  Pana  Zbigniewa 

Karczewskiego,
- Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj zgłosił kandydaturę radnego Pana Pawła 

Domagały,
- radny  Pan  Zbigniew  Karczewski  zgłosił  kandydaturę  radnego  Pana  Bogumiła 

Jankowskiego,
- radny  Pan  Kazimierz  Bączyk  zgłosił  kandydaturę  radnego  Pana  Krzysztofa 

Zawadzkiego,
- radny Pan Piotr Zimny zgłosił kandydaturę radnego Pana Grzegorza Ostrowskiego,
- radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski  zgłosił  kandydaturę  radnego  Pana  Kazimierza 

Bączyka,
Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  związku  z  tym,  że  zgłoszono  ośmiu 
kandydatów do Komisji to podczas głosowania aby wybrać sześcioosobową  Komisję każdy 
radny  powinien  zagłosować  nie  więcej  niż   6  razy  „za”.  W  skład  Komisji  zostanie 
powołanych sześciu kandydatów, którzy otrzymają największą liczbę głosów „za”.



- Senator RP Pan Piotr Kaleta – wyraził zdziwienie, że w skład komisji członkowie są 
powoływani  poprzez  głosowanie  nad  ich  kandydaturami,  stwierdził,  że  w  skład 
Komisji  radni  powinni  wchodzić  na  zasadzie  dobrowolności  i  deklaracji,  radni 
powinni pracować w  Komisjach zgodnie ze swoimi predyspozycjami,

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. Głosowało 15 
radnych, poszczególni kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów „za”:

- radny Pan Roman Siciarek – 15,
- radny Pan Tadeusz Buchwald – 6,
- radny Pan Zbigniew Karczewski – 10,
- radny Pan Paweł Domagała – 7,
- radny Pan Bogumił Jankowski – 9,
- radny Pan Krzysztof Zawadzki – 8,
- radny Pan Grzegorz Ostrowski – 8,
- radny Pan Kazimierz Bączyk – 11,

Na podstawie w/w wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w skład 
Komisji Rolnictwa ..... zostali powołani:

- radny Pan Roman Siciarek,
- radny Pan Zbigniew Karczewski,
- radny Pan Bogumił Jankowski ,
- radny Pan Krzysztof Zawadzki,
- radny Pan Grzegorz Ostrowski,
- radny Pan Kazimierz Bączyk,

Przewodniczący  Rady zwrócił  się  do Komisji  Rolnictwa ...  o  odbycie  posiedzenia 
celem dokonania wyboru przewodniczącego i z-cy przewodniczącego komisji.

Przewodniczący Rady poinformował, że zakończyła się procedura powołania Komisji 
Rolnictwa ... i Rada podjęła Uchwałę Nr II/4/10

Po odbyciu posiedzenia Komisja Rolnictwa poinformowała Radę że na:
- Przewodniczącego Komisji wybrano radnego Pana Zbigniewa Karczewskiego,
- Zastępcę Przewodniczącego wybrano radnego Pana Grzegorza Ostrowskiego,

Członek  Komisji  Rolnictwa  radny  Pan  Krzysztof  Zawadzki  zgłosił  rezygnację  
z członkostwa w tej Komisji. 

Jako kandydata na członka Komisji Rolnictwa ... zgłoszono radnego Pana Tadeusza 
Buchwalda, który wyraził zgodę na kandydowanie.

Przewodniczący rady zarządził  głosowanie w sprawie uzupełnienia  składu Komisji 
Rolnictwa .... Za kandydaturą Pana Tadeusza Buchwalda głosowało 15 radnych.

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  o  zgłaszanie  kandydatów  do  sześcioosobowej 
Komisji Zdrowia, Oświaty, Pomocy Społecznej, Kultury i Sportu .

- radny Pan Grzegorz Ostrowski zgłosił kandydaturę radnej Pani Alicji Skrzybalskiej,
- Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj  zgłosił kandydaturę radnej Pani Urszuli 

Młynek,
- radna Pani Alicja Skrzybalska zgłosiła kandydaturę radnej Pani Jadwigi Strembickiej,
- radny Pan Roman Siciarek - zgłosił kandydaturę radnego Pana  Piotra Zimnego,
- radna  Pani  Alicja  Skrzybalska  zgłosiła  kandydaturę  radnego  Pana  Macieja 

Ziółkowskiego,
- radny Pan Kazimierz Bączyk zgłosił kandydaturę radnego Pana  Tadeusza Buchwalda,
- radny Pan Maciej Ziółkowski zgłosił kandydaturę radnego Pana  Pawła Domagały,
- radny Pan Paweł Domagała zgłosił kandydaturę radnej Pani Danuty Świątek,

Wszyscy w/w kandydaci za wyjątkiem radnego Pana Tadeusza Buchwalda wyrazili 
zgodę na kandydowanie

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  związku  z  tym,  że  zgłoszono  siedmiu 
kandydatów do Komisji to podczas głosowania aby wybrać sześcioosobową  Komisję każdy 
radny  powinien  zagłosować  nie  więcej  niż   6  razy  „za”.  W  skład  Komisji  zostanie 
powołanych sześciu kandydatów, którzy otrzymają największą liczbę głosów „za”.



Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie.  Głosowało  15  radnych,  poszczególni 
kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów „za”:

- radna Pani Alicja Skrzybalska – 10,
- radna Pani Urszula Młynek – 15,
- radna Pani Jadwiga Strembicka – 15,
- radny Pan Piotr Zimny – 9,
- radny Pan Maciej Ziółkowski – 15,
- radny Pan Paweł Domagała – 13,
- radna Pani Danuta Świątek – 7,

Na podstawie w/w wyników głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że w skład 
Komisji Rolnictwa ..... zostali powołani:

- radna Pani Alicja Skrzybalska,
- radna Pani Urszula Młynek,
- radna Pani Jadwiga Strembicka,
- radny Pan Piotr Zimny,
- radny Pan Maciej Ziółkowski,
- radny Pan Paweł Domagała,

Przewodniczący Rady poinformował, że zakończyła się procedura powołania Komisji 
Zdrowia  ... i Rada podjęła Uchwałę Nr II/5/10

Przewodniczący  Rady  zwrócił  się  do  Komisji  Zdrowia   ...  o  odbycie  posiedzenia 
celem dokonania wyboru przewodniczącego i z-cy przewodniczącego komisji.

Po odbyciu posiedzenia Komisja Zdrowia .... poinformowała Radę że na:
- Przewodniczącego Komisji wybrano radną  Panią Alicję Skrzybalską,
- Zastępcę Przewodniczącego wybrano radnego Pana Pawła Domagałę,

Punkt 10 - Podjęcie uchwały w sprawie us  talenia wynagrodzenia dla Wójta.  
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj poinformował, że Rada Gminy Szczytniki 

jest  organem  właściwym  do  ustalenia  wynagrodzenia  dla  Wójta  Pana  Marka  Albrechta. 
Przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie:  wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 
5000 zł, dodatek funkcyjny w wysokości 1000 zł oraz dodatek specjalny w wysokości 30% 
wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego oraz dodatek stażowy w wysokości 20% 
wynagrodzenia  zasadniczego.  Zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  i  propozycji  w  powyższej 
sprawie.

- radny Pan Zbigniew Karczewski – zapytał jaka według  powyższego projektu będzie 
wysokość wynagrodzenia netto, jakie jest zdanie Pana Wójta na ten temat,

- Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Kupaj  –  poinformował,  że  Rada  ustala 
wynagrodzenie w wysokości brutto,

- radna Pani Danuta Światek – poinformowała, że wynagrodzenie netto wyniesie ok. 
6100 zł, natomiast brutto wyniesie 7800 zł,

- Wójta  Pan  Marek  Albrecht  –  stwierdził,  że  nie  oczekuje  wynagrodzenia  w  takiej 
wysokości  jak  było  ustalone  dla  byłego  wójta  Pana  Juszczaka,  o  wysokości 
wynagrodzenia dla wójta decyduje Rada Gminy,
Wobec braku dalszych uwag w powyższej sprawie Przewodniczący Rady Pan Andrzej 

Kupaj poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla wójta, 
w wyniku którego Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr II/6/10 (głosowało 15 radnych).

O godz. 11.15 Przewodniczący rady zarządził przerwę
Punkt 11 - Odpowiedzi na interpelacje.

Po przerwie o godz. 11.30 obrady wznowił Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj  
i zwrócił się o udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

- Wójt Pan Marek Albrecht – zaproponował, aby odpowiedzi na interpelacje udzielił były 
wójt Pan Mirosław Juszczak,

- były  wójt  Pan  Mirosław  Juszczak  –  poinformował,  że  dla  Marchwacza  jest  robiona 
dokumentacja  na  wodociągowanie  i  w  najbliższej  przyszłości  trzeba  będzie  podjąć 
starania o środki na tę inwestycje, odśnieżanie w ubiegłym roku kosztowało 61 tys. zł, 



były zatrudnione prywatne firmy: Pana Baklińskiego ze Stawu i prywatna koparka Pana 
Marchwackiego, Panu Baklińskiemu zapłacono 29.300 zł,

- radny Pan Kazimierz  Bączyk  – poinformował,  ze  w Gminie  Godziesze  są  podpisane 
umowy  z  prywatnymi  wykonawcami  i  nie  mają  problemu  z  odśnieżaniem,  zakupili 
również równiarkę,

- radny  Pan  Grzegorz  Ostrowski  –  stwierdził,  że  należy  zakupi  lepszy  sprzęt  do 
odśnieżania dla OSP w Stawie,

Punkt 12 - Zapytania, wolne wnioski.
Przewodniczący Rady Pan Andrzej Kupaj odczytał zaproszenie na koncert świąteczny, 

który odbędzie się 17 grudnia br. w Szkole podstawowej w Iwanowicach, poinformował, że na 
30.12. br. jest zaplanowana sesja świąteczna.

- radny Pan Zbigniew Karczewski – zgłosił  wniosek,  aby na sesję świąteczną  zaprosić 
pracowników Urzędu Gminy w Szczytnikach, zapytał jakie są zamierzenia Wójta Pana 
Albrechta na przyszłość,

- Wójt Pan Marek Albrecht – odpowiedział, że uważa za słuszne aby w sesji świątecznej 
udział  wzięli  pracownicy  Urzędu  Gminy,  odnośnie  zamierzeń  na  przyszłość  to 
przedstawi  je  po fizycznym  objęciu  urzędu,  zapoznaniu  się  z  Gminą  i  uporaniu  się  
z problemami zimy,

- radny  Pan  Roman  Siciarek  –  jest  duży  problem  z  odśnieżaniem  drogi  pod  lasem  
w Sobiesękach Trzecich,

- radna Pani Skrzybalska – poinformowała, że jest mało sprzętu do odśnieżania, pojawiają 
się problemy z koordynacją odśnieżania, może to wynikać z błędów organizacyjnych lub 
małej znajomości geografii gminy,

- radny Pan Kazimierz Bączyk – największe problemy z odśnieżaniem pojawiają się po 
godzinach pracy i w soboty i niedziele,

Punkt 13 -  Zakończenie sesji.
W  związku  z  omówieniem  wszystkich  punktów  porządku  obrad  o  godz.12.05 

Przewodniczący Rady zamknął obrady.
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